



# Protokoll fört vid Styrelsemöte

## LULEÅ UNIVERSITETS DATORFÖRENING

Tidpunkt 2016-04-21, 13:08-13:52

Plats T1

Närvarande	Niklas Ulfvarson	Ordförande
	Mikael Hedkvist	Sekreterare
	Marcus Lund	Adjungerad tillika justeringsperson
	Edvin Åkerfeldt	Adjungerad tillika justeringsperson
	Rama Pallander	Kassör
	Adam Sahlin	Ledamot
	Fredrik Nordin	Huvudsystemansvarig
	Gustaf Elf	Adjungerad
	Erik Viklund	Adjungerad
	Sebastian Larsson	Adjungerad
	Emil Svensson	Adjungerad
	Johan Jatko	Adjungerad
	Axel Sundbom	Adjungerad

## 1 Mötets högtidliga öppnande

Niklas Ulfvarson förklarade mötet öppnat 13:08.

## 2 Formalia

### 1. Val av mötesordförande

Niklas Ulfvarson valdes till mötesordförande.

### 2. Val av mötessekreterare

Mikael Hedkvist valdes till mötessekreterare.

### 3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare

Marcus Lund och Edvin Åkerfeldt valdes till justeringspersoner.

### 4. Mötets behöriga utlysande

Styrelsemötet förklaras behörigt.

### 5. Eventuella adjungeringar

Styrelsen beslutade

att inadjungera Gustaf Elf, Erik Viklund, Sebastian Larsson, Emil Svensson, Johan Jatko, Axel Sundbom, Edvin Åkerfeldt, och Marcus Lund med närvarorätt, yttranderätt, förslagsrätt, dock ej rösträtt.

### 3 Godkännande av dagordning

#### Styrelsen beslutade

att fastslå dagordningen så som Niklas Ulfvarson presenterade den.

### 4 Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

### 5 Status T1

Möte angående lokalen hölls för två timmar sedan. Mötet var positivt till våra planer för ombyggnation. Svar från Akademiska Hus inväntas. Johan Jatko har planer på en upphöjd plattform för terminalplatserna. Det diskuteras angående utrymmet i serverhallen efter en eventuell ombyggnation.

### 6 Proposition till extrainsatt årsmöte

En proposition för att dedikera pengar till ombyggnation av T1 (A1401) föreslås. Ombyggnationen är nödvändig för att uppfylla nya brandsäkerhetsregler och därmed få hålla lokalen öppen för medlemmar. SRT verkar positiva till att ersätta föreningen för kostnader rörande ombyggnationen. Det är ännu osäkert hur mycket projektet skulle kosta. Axel föreslår att en bra approximation av hur mycket pengar som behövs görs samt att styrelsen ålägger ansvar till någon att arbetet utförs. Styrelsen är positiv till att en proposition tas fram.

#### Styrelsen beslutade

att ge Niklas Ulfvarson i uppgift att formulera en proposition till det extrainsatta årsmötet.

### 7 Övriga frågor

#### 7.1 Plantan

TP001 mår som lokalen: dåligt.

#### 7.2 Langruppslanet

E1024 är föreslagen som ny lokal för Langruppslanet. Niklas ska prata med Stefan Carlsson i eftermiddag.

#### 7.3 Sponsringsförfrågan

Leo Vegas har ej svarat på det senaste meddelandet.

## 8 Mötets högtidliga avslutande

Niklas Ulfvarson förklarade mötet avslutat 13:52.

---

Mikael Hedkvist, mötessekreterare

---

Niklas Ulfvarson, mötesordförande

---

Marcus Lund, justeringsperson

---

Edvin Åkerfeldt, justeringsperson